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Komisia životného prostredia a verejného 

poriadku 

ZÁPISNICA 

z prezenčného  zasadnutia dňa 09.09.2022 

Zasadnutie: 09.09.2022 o 17 00 hod 

Prítomní:  Natália Podhorná, predsedníčka komisie 

   Gabriela Fulová, Roman Futo, Ernest Húska, Ján Kaľavský, Matej Kotian,   

                         Elena Pätoprstá, ktorá sa pripojila k rokovaniu komisie od bodu č.3. 

Ospravedlnení: Natália Podhorná, predsedníčka komisie , ospravedlnená z dôvodu dlhodobej 

PN, Ľudmila Farkašovská, Tatiana Kratochvílová, Jakub Kuruc,  

Neprítomní: Iveta Plšeková 

Otvorenie, schválenie programu 

Podpredsedníčka komisie p. Pätoprstá privítala na prezenčnom  zasadnutí prítomných 

členov komisie a skonštatovala, že komisia je uznášaniaschopná. Objasnila neprítomnosť 

predsedníčky, pani Podhornej a sprostredkovala členom jej pozdrav a poďakovanie za 

celoročnú prácu. 

Následne predniesla návrh programu, o ktorom komisia hlasovala. 

Program: 

1. Otvorenie rokovania komisie a odsúhlasenie programu zasadnutia 

2. Správa o plnení rozpočtu MČ Bratislava-Petržalka k 30.06.2022 

3. Návrh úpravy rozpočtu MČ Bratislava-Petržalka na rok 2022 

4. Návrh VZN mestskej časti Bratislava-Petržalka, č. ...../2022 zo dňa .......... o podmienkach        

    poskytovania finančného príspevku na zabezpečenie realizácie opatrení sociálnoprávnej  

    ochrany detí a sociálnej kurately   

5. Územný plán zóny Kapitulský dvor 

6. Rôzne 

 

Uznesenie: Komisia životného prostredia a verejného poriadku schválila program 

rokovania tak ako bol predložený 

Hlasovanie: Prítomných: 7            Za: 7              Proti: 0             Zdržal sa: 0         

Nehlasovali: 0 

Záver: Uznesenie bolo schválené   

K bodu č.2 

Mestská časť 

BRATISLAVA-PETRŽALKA 
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Správa o plnení rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka k 30.6.2022 

Správu o plnení rozpočtu členom komisie ozrejmila vedúca referátu rozpočtu p. Orságová. 

Zdôraznila, že rozpočet bol schválený ako vyrovnaný s príjmami a výdavkami v celkovej 

výške 54 107 757,-€. Po všetkých odsúhlasených úpravách je k 30.6.02022 vo výške 

64 964 212,-€. 

Návrh uznesenia : 

Komisia životného prostredia a verejného poriadku MZ MČ Bratislava-Petržalka odporúča 

Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti zobrať na vedomie Správa o plnení rozpočtu 

mestskej časti Bratislava-Petržalka k 30.6.2022. 

Uznesenie:  

Hlasovanie: Prítomných: 7            Za: 7              Proti: 0             Zdržal sa: 0         

Nehlasovali: 0 

Záver: Uznesenie bolo schválené   

K bodu č. 3 

Návrh na úpravu rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka na rok 2022 a schválenie 

výdavkov čerpaných z úveru 

Informáciu k predmetnému materiálu opäť predniesla pani Orságová. Úprava rozpočtu je 

predkladaná v súvislosti s odmeňovaním zamestnancov pri výkone práce vo verejnom záujme 

na rok 2022, kde vznikla mestskej časti povinnosť valorizácie ich platov a vyplatenie 

jednorazového príspevku 500,-€. Navrhovaná právna úprava rozpočtu pozostáva z 3 častí: 

a) úprava v príjmových finančných operáciách, 

b) zvýšenie bežných výdavkov na úhradu zákonných úprav v osobných výdavkoch,  

c) zvýšenie bežných výdavkov na pokrytie ostatných bežných výdavkov. 
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d) Diskusia: 

Poslankyňa Pätoprstá žiadala rozpísať v uznesení časť 3, zvýšenie bežných výdavkov na 

pokrytie ostatných bežných výdavkov, po jednotlivých položkách, tak ako je to v dôvodovej 

správe. 

Poslankyňa Fulová sa pýtala , či sú zahrnuté v rozpočte i vonkajšie ihriská pri MŠ  Fialová 

a MŠ Fedinova, alebo sa na to zabudlo. Pani Orságová odpovedala, že to tam zohľadnené nie 

je, ale MČ to schválené má.  

Z tejto diskusie vyplynula požiadavka to do zastupiteľstva zistiť. 

Návrh uznesenia : 

Komisia životného prostredia a verejného poriadku MZ MČ Bratislava-Petržalka odporúča 

predložený Návrh na úpravu rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka na rok 2022 

a schválenie výdavkov čerpaných z úveru Miestnemu zastupiteľstvu MČ Brtislava-Petržalka 

s pripomienkami : v uznesení časť 3, zvýšenie bežných výdavkov na pokrytie ostatných 

bežných výdavkov, rozpísať tieto po jednotlivých položkách. 

Uznesenie:  

Hlasovanie: Prítomných: 7            Za: 7              Proti: 0             Zdržal sa: 0         

Nehlasovali: 0 

Záver: Uznesenie bolo schválené   

K bodu č. 4 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Petržalka, č. ...../2022 

zo dňa .......... o podmienkach poskytovania finančného príspevku na zabezpečenie 

realizácie opatrení sociálnoprávnej ochrany detí a sociálnej kurately 

 

O predmetnom nariadení informovala vedúca oddelenia sociálnych vecí. Predkladané VZN o 

podmienkach poskytovania finančného príspevku na zabezpečenie realizácie opatrení 

sociálnoprávnej ochrany detí a sociálnej kurately upravuje podmienky vyplatenia príspevku 

na dopravu pre rodinných príslušníkov v prípade umiestnenia dieťaťa v centre pre rodinu 

(bývalom detskom domove). Diskusia k návrhu nebola a pristúpilo sa k hlasovaniu. 

Návrh uznesenia : 
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Komisia životného prostredia a verejného poriadku MZ MČ Bratislava-Petržalka odporúča 

s c h v á l i ť  

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Petržalka, č. ...../2022 

zo dňa .......... o podmienkach poskytovania finančného príspevku na zabezpečenie 

realizácie opatrení sociálnoprávnej ochrany detí a sociálnej kurately 

 

Hlasovanie: Prítomných: 7            Za: 7              Proti: 0             Zdržal sa: 0         

Nehlasovali: 0 

Záver: Uznesenie bolo schválené   

K bodu č. 5 

Územný plán zóny Kapitulský dvor 

 

Predsedajúca pani Pätoprstá predstavila materiál ÚP zóny Kapitulský dvor. 

V zmysle uznesenia č. 392 Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Petržalka zo 

dňa 7. novembra 2017 mestská časť Bratislava-Petržalka ako obstarávateľ predmetnej 

územnoplánovacej dokumentácie zabezpečila obstaranie Územného plánu zóny Kapitulský 

dvor (ďalej aj ÚPN Z). Autorom a spracovateľom ÚPN Z je JELA, s.r.o., Ing arch. Jela 

Plencnerová. Zadanie pre ÚPN Z Kapitulský dvor bolo schválené uznesením č. 169 

Miestneho zastupiteľstva MČ Bratislava-Petržalka zo dňa 19.12.2019. 

 

Pripomienky uplatnené v stanoviskách dotknutých orgánov, vlastníkov a verejnosti, ktoré boli 

vyhodnotené ako akceptované resp. zobraté na vedomie, boli zapracované do upraveného 

návrhu ÚPN Z. Neakceptované pripomienky k Návrhu riešenia ÚPN Z Kapitulský dvor boli 

opätovne prerokované s tými, ktorí ich podali. 

V diskusii sa prihlásil neposlanec, člen komisie pán Káľavský pýtal sa, ako je v predmetnom 

návrhu ochránený biokoridor, keďže je to územie, kadiaľ zvieratá často migrujú. 

Odpovedala predsedajúca, že to má byť práve v jestvúcom Kapitulskom lesíku, tam kde je 

teraz zakreslený v územnom pláne je poľnohospodárská pôda a v platnom ÚP to nie je 

zakomponované podľa reálneho stavu. Bude sa to realizovať až následne po schválení  ÚP 

zóny kapitulský dvor. Postup ktorý je možný a je v súlade so zákonom: najskôr musí byť 

Lesík Kapitulské pole zmenený podľa požiadavky MČ (schválenej aj miestnym 

zastupiteľstvom) v územnom pláne hlavného mesta ako stabilizácia zelene, na ktorú by bolo 

vhodné uroviť predtým aj štúdiu územia a až následne po zmene v ÚP hlavného mesta sa 

bude aktualizovať časť ÚP zóny v tej lokalite podľa schválenej štúdie. 

Otázku ešte konkretizoval pán Sarlos, chcel vedieť, či všetky pripomienky z verejného 

prerokovania boli zakomponované. Predsedajúca potvrdila, že čo bolo možné z hľadiska 

súladu z ÚP to sa zakomponovalo.,  

Zdôraznila, že pozemky tej lokality sú v majetku cirkvi, ktorá doposiaľ nič nepredala. 
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Komisia životného prostredia a verejného poriadku MZ MČ Bratislava-Petržalka odporúča 

s c h v á l i ť  

Územný plán zóny Kapitulský dvor 

Uznesenie: Komisia životného prostredia a verejného poriadku schválila bod program 

rokovania tak ako bol predložený 

Hlasovanie: Prítomných: 7            Za: 7              Proti: 0             Zdržal sa: 0         

Nehlasovali: 0 

Záver: Uznesenie bolo schválené   

K bodu č. 6 

Rôzne 

V diskusii vystúpila poslankyňa Pätoprstá, ktorá informovala o požiadavke ZŠ Budatínska, 

kde detský parlament má záujem pracovať na príprave jazierka, prípadne výsadbe drevín na 

území svojho areálu. Členovia komisie túto aktivitu uvítali. Následne bol predložený návrh 

uznesenia. 

Komisia životného prostredia a verejného poriadku MZ MČ Bratislava-Petržalka odporúča 

Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-Petržalka pripraviť projektovú 

dokumentáciu a podmienky pre realizáciu zelených striech z financií ÉU a odporúča 

oddeleniu životného prostredia a verejného poriadku preskúmať možnosti pomoci detskému 

parlamentu ZŠ Budatínska.  

Komisi sa ponúkol pán Kaľavský, že  vypracuje všeobecné podmienky pre podanie žiadosti a 

realizáciu spolupráce s detskými parlamentmi škôl, na základe ktorých by mohli oslovovať 

MČ s požiadavkou o finančnú podporu.  

Neposlanec Húska, ako člen komisie sa pýtal, kto je zodpovedný za kosenie. Toto prebieha 

v nesprávnom čase. Vo vysokých teplotách leta 35°C, zamestnanci VPS, napr. na Hrobákovej 

kosili na 3 mm, tráva zhorela. Následne minuli množstvo vody na zalievanie. 

Je potrebné v tom spraviť poriadok a systém, pretože počasie nemožno regulovať podľa 

harmonogramu, kedy je kosenie naplánované. Tento nesprávny postup si všimli i ďalší  

členovia komisie. 

V závere komisia vyjadrila požiadavku, aby MČ prehľadne spracovala všetky pozemky podľa 

majiteľov a zverejnila to na webe Petržalky, aby bolo zrejmé, ktoré sú naše, máme ich 
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v správe, ktoré majú iného vlastníka alebo správcu aj s kontaktami na nich aby sa verejnosť 

obracala na nich priamo so sťažnosťami na kosenie (Viď Južné mesto). 

 

Uznesenie: Komisia životného prostredia a verejného poriadku schválila odporúčania bodu 

rozné programu rokovania  

 

Hlasovanie: Prítomných: 7            Za: 7              Proti: 0             Zdržal sa: 0         

Nehlasovali: 0 

Záver: Uznesenie bolo schválené   

Na záver komisia vyslovila poďakovanie predsedníčke komisie za 4 roky práce a priala skoré 

uzdravenie. 

Po vyčerpaní všetkých bodov programu, bolo zasadnutie komisie ukončené o 18 30 hod. 

       Ing. arch., Mgr. art. Elena Pätoprstá 

 

        podpredsedníčka komisie. 

Zapísala tajomníčka: JUDr. Eva Štefániková 

 

 

 

 

 

 

 



7 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


